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متن پرسش

سلام استاد جان وقتتون بخیر: اینکه با ذکر خواب بخوایم مردم رو ترغیب به امام زمان وتوصیه به

التماس دعای فرج کنیم درسته یا خیر؟ مثلا یه نفر خواب دیده حضرت خیلی تنهان و گفتن اگه برا

فرجدعا نکنید بلاهای سخت تر کرونا سرتون میآد. اصلا درسته این خوابها؟ تو خوابم گفتن برو به

مردم بگو برای فرجم دعا کنند.

متن پاسخ

 باسمه تعالی: سلام علیکم: به ما فرمودهاند به خواب نباید اعتنا کرد، ملاک ما سخنان امامان

معصوم«علیهمالسلام» است که در بیداری به بشریت فرمودهاند و راه را برای ما روشن کردهاند.

عرایضی در کتاب «ادب خیال و عقل و قلب» در مورد خواب شده است. خوب است به آنجا رجوع

شود. موفق باشید

 


